
Zápis z jednání osadního  výboru Žižkov – Vrchlice (OV) dne 7.2.2018 

 

Přítomni:  Ing. Žáček,  Mgr. Vepřková, Ing. Maco,  Mgr. Klečák, p. Bažata, Ing. 

Železný 

Omluveni:   P. Heroldová, Ing. Svoboda, JUDr. Pospíšil, p. Vavák 

Nedostavili se: P. Koubský, místostarosta 

 

Program: 

1) zhodnocení a vyúčtování adventního koncertu  

 Proběhlo, koncert byl financován výhradně členy osadního výboru 

2) plán činnosti OV na rok 2018 

 akce pálení čarodějnic v Čížkově skále – Ing. Žáček zajistí povolení vlastníka 

pozemku – Města Kutná Hora, nahlásí Hasičskému záchrannému sboru a zajistí plakát 

do vývěsky OV. Opět bude umožněno obyvatelům Dolního Žižkova odložit zde klestí 

z jarní prořezávky stromů a živých plotů 

 adventní koncert - přítomní se shodli, že chtějí pokračovat v již letité tradici, Mgr 

Vepřková v předstihu požádá Město Kutná Hora o malý grant 

3) Různé 

 Mgr. Vepřková sdělila aktuální situaci ohledně stavby hřiště v Čížkově skále, 

doporučila vyvolat jednání na úrovni Starosta, předseda OV, zastupitelka Vepřková, 

Ing. Janál, nájemce p. Vavák a projednat možnost podání žádosti o dotaci na stavbu 

víceúčelového hřiště z programu MŠMT 133D 531 - Podpora materiálně technické 

základny sportu – ÚSC, SK a TJ. podle vydaného Územního rozhodnutí ČJ.: SÚ.-

025174/2013-Ku. 

 Osadní výbor doporučil městu ponechat v majetku města pozemek p.č. 3645 o výměře 

266 m2 v k.ú. Kutná Hora, jehož součástí je stavba č.p. 71 a o jeho realizaci 

rozhodnout až po zpracování „studie využití oblasti Dolní Žižkov“. OV dále žádá, aby 

v budoucnu byly záměry na realizaci městského majetku v působnosti OV Žižkov – 

Vrchlice v předstihu konzultovány s OV 

 OV požaduje prověřit možnost opět zřídit hlasovací místo pro volební okrsek č.10 na 

Dolním Žižkově. OV rovněž upozornil na nedostatečnou informovanost obyvatel 

Dolního Žižkova o změně hlasovacího místa. OV má vlastní vývěsku, kde tato 

informace mohla být rovněž zveřejněna. 

 OV kladně hodnotí zřízení dohledu na přechodu před ZŠ Kremnická 

 Členové OV vyslovili zklamání, že se jednání OV opět nezúčastnil zástupce radnice, 

předseda informoval, že pověřeným k jednání s OV je místostarosta p. Koubský, který 

byl o plánovaném jednání informován 25.1.2018 a pozvánka mu byla zaslána 

31.1.2018 

 

 

15.2.2018      za správnost: Karel Žáček, předseda OV 


